
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AI

Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen i forbindelse med forslag til ændring af

vandområdeplanerne i en lang række tilfælde har valgt ikke at følge anbefalingerne fra

vandråd og kommuner, hvor parterne i enighed har vurderet, at der er vandløb, som fort-

sat bør være omfattet af vandområdeplanerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S), Christian Poll (ALT),

Øjvind Vilsholm (EL), Ida Auken (RV) og Trine Torp (SF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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